
J E G Y Z Õ K Ö N Y V 

 

 

Készült: Szuhakálló Községi Önkormányzat Képviselõ-testületének 2007. augusztus 6-

án 15.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérõl. 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

                       Szuhakálló, Kossuth L. út 7. 

 

 

Jelen vannak:   7 képviselõ-testületi tag: 

 

Tinyó  Ottó     polgármester 

Suga  László             alpolgármester 

Bukovenszki  Józsefné    képviselõ 

Dudás Józsefné  képviselõ 

Csiszárik Jánosné  képviselõ 

Csorba  Tibor   képviselõ 

Mertusné Varga Katalin  képviselõ 

 

 

Távol maradt: 

   Glonczi János   CKÖ elnöke 

Váncza Györgyné  képviselõ 

 

 

 

Tanácskozási joggal jelenlévõ meghívottak: 

  

- az ülés egész tartamára: 

  

     Dr. Herczeg    Tibor   jegyzõ 

    

 

- - jegyzõkönyvvezetõ: 

  

 Pollákné Nagy Beáta ügykezelõ 

 

 

Tinyó Ottó polgármester köszöntötte a képviselõ-testület tagjait, az ülés meghívott 

vendégeit, a tanácskozási joggal megjelenteket. 

Megállapította, hogy a képviselõ-testület 7 tagja jelen van, a képviselõ-testület ülése 

határozatképes. 

Javaslatot tett a rendkívüli ülés napirendi pontjainak elfogadására,. 

A képviselõ-testület egyhangú (7 igen) szavazattal, az alábbiak szerint hagyta jóvá 

az ülés napirendjét.  
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N A P I R E N D  :  

 

 

Npr. 
Tárgy 

Elõterjesztés módja 

Elõterjesztõ 

 

1. 

Óvodakert használatának, igénybevételének 

engedélyezése 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

2. 

Bányász Fúvószenekarok Országos Találkozójának 

szuhakállói rendezvénye 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

3. 

Az 58/2005. (X.27.) számú képviselõ-testületi 

határozat felülvizsgálata, módosítása 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

 

 

 

 

I. N A P I R E N D 

 

Tárgy: Óvodakert használatának, igénybevételének engedélyezése 

Elõterjesztõ:     Tinyó Ottó  

  Polgármester  

 

 

Tinyó Ottó polgármester  tájékoztatja a képviselõ-testületet, hogy 2007. szeptember 

8-án, egykori szuhakállói általános iskolások, osztálytalálkozót szerveznek. Az általános 

iskolában megtartandó rendezvény után, az óvoda területéhez tartozó hátsó 

udvarrészt, az ún. Kastélykertet szeretnék igénybe venni. Ennek során pavilonok 

felállításával, asztalok kihelyezésével, saját maguk által szervezett szabadtéri fõzéssel 

kívánnak programot szervezni.       

Az 58/2005. (X.27.) számú testületi határozat úgy rendelkezik, hogy a Zöld Titkok 

Kastélyóvodája ingatlanának teljes területe � és ehhez a Kastélykert is hozzátartozik � 

önkormányzati rendezvények kivételével, intézményi alaptevékenységen túl nem 

hasznosítható, nem használható.  

A Kastélykert tulajdonképpen sport és szabadidõs célokra került kialakításra, 

létrehozásra, melyet a lakosság, a fiatalok, folyamatosan, külön engedély nélkül 

igénybe is vesznek. Ha ott bárki szalonnát süt, vagy bográcsozik, és arra nem kér 

engedélyt, minden további nélkül, megteheti. Jelen esetben azonban, az 

osztálytalálkozó szervezõje kéréssel fordult a polgármester felé, melyet a már 

hivatkozott testületi határozat értelmében el kellene utasítani. A polgármester 

véleménye szerint, a Kastélykert épp ilyen célokra lett kialakítva, a testületi határozat 

módosítása szükséges. A kérés nem érinti az óvoda épületét, annak helységeit.       
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Bukovenszki Józsefné képviselõ  javasolta, hogy az elsõ és harmadik napirendi 

pontot az elhangzottak értelmében vonják össze, és együtt tárgyalják, a javaslattal a 

képviselõ-testület egyetértett.  

A képviselõ hozzászólásában elmondta, hogy Szuhakállóban nincs mûvelõdési ház, 

nincs olyan helyiség, ahol rendezvényeket lehetne tartani, mely hasonló lakossági 

igényeket elégítene ki. A lakosságnak biztosítani kell a helyet, nekik is el kell tudni 

menni valahová. Szomorú, hogy errõl az önkormányzat más módon nem tud 

gondoskodni. Ugyanakkor a Kastélykertbe a cigánygyerekek minden este ott 

tartózkodnak, zenét hallgatnak, táncolnak, randalíroznak.  

 

Csiszárik Jánosné képviselõ  elmondta, hogy az iskolai osztálytalálkozó 

tulajdonképpen iskolai rendezvénynek is tekinthetõ, így az iskola helységeinek 

biztosítása és a Kastélykert használata magától értetõdõ. Mindamellett szükségesnek 

tartja, módosítani a képviselõ-testületi határozatot, úgy az igénybevételek céljainak, 

mind a fizetendõ bérleti díjak nagyságára tekintettel. 

Javasolta, hogy az ingatlanok használatának engedélyezése során a polgármester 

egyéni mérlegeléssel döntsön.  

 

Mertusné Varga Katalin képviselõ  véleménye szerint, olyan döntést kell hozni, 

ami alapján az oktatási intézmények érintett helységei, ingatlanjai azonos 

feltételekkel bárkinek biztosíthatók. 

 

Dudás Józsefné képviselõ  az osztálytalálkozó intézményi rendezvény jellegét emelte 

ki, melyhez az udvar használat biztosítását feltétlenül meg kell oldani.  

Elmondta továbbá, hogy azért kezdeményezte a rendkívüli ülés összehívását a 

polgármesternél, mert az elmúlt hetekben Csorba József szuhakállói lakos részérõl 

felmerült az az igény, hogy a 60 éves házassági évfordulójuk alkalmából tartandó 

családi ünnepséget, az óvoda alagsori étkezõjében bonyolíthassák le. Csorba bácsi 

látássérült elmondása szerint, nem tud a településrõl elutazni, vendéglátóipari 

egységet igénybe venni. Családi házuk nem teszi lehetõvé 30-40 ember számára, a 

vendégfogadást és az ünnepséghez kapcsolódó fõzést. 

A képviselõ kérdezte a polgármestert, hogy volt-e már a községben 60 éves 

házassági évforduló alkalmából szervezett hasonló családi ünnepség, merült-e fel 

hasonló igény; ha igen, akkor azt miért nem tárgyalta a képviselõ-testület. 

 

Tinyó Ottó polgármester  a képviselõ kérdéseire elmondta, hogy 2007. május 28-án 

Boros János és felesége szintén 60 éves házassági évfordulóját ünnepelte, részükrõl is 

felmerült az óvoda alagsori helyiségének használhatósága. Az 58/2005. (X.27.) számú 

testületi határozat értelmében, azonban annak engedélyezésére nem kerülhetett 

sor. 

A testületi határozat alapján nem volt szükség arra, hogy ezen kérdést a képviselõ-

testület tárgyalja. Jelenleg sem ezt kell megvitatni a testületnek, hogy engedélyezi-e 

Csorba József és neje kérését � hiszen azt a hatályos határozat alapján nem teheti 

meg � hanem a konkrét eset, kérés teljesíthetõségéhez elõbb a testületi döntés 

felülvizsgálata, módosítása szükséges.  

Több rendezvényt engedélyezett polgármestersége ideje alatt, az oktatási 

intézmények helységeiben elsõsorban az óvoda alagsorában. Az 58/2005. (X.27.) 

számú határozat meghozatala óta azonban, annak szellemében jár el.  
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Furcsának tartja, hogy egyik oldalról a képviselõk számon kérnek rajta dolgokat, 

eseményeket, más oldalról természetesnek tartják azt, hogy hatályos képviselõ 

testületi döntéssel ellentétesen járjon el. Ugyanezen oknál fogva az felvállalhatatlan, 

hogy egyéni mérlegeléssel személyre szabottan döntsön ezen kérések teljesítésérõl. A 

már elmondottak miatt és az ebbõl kialakulható személyeskedõ konfliktusok miatt, 

sem vállalhatja föl az egyéni mérlegelésen alapuló döntést. 

A képviselõ-testület hozzon olyan szabályokat, amelyek egyértelmûen megállapítják 

a polgármester eljárási és döntési lehetõségeit.    

A Csorba Józsefék ügyében, szabadsága ideje alatt kereste lányuk, Csorba Piroska, 

telefonon. Az akkor elhangzott kérésre, az általa elmondott tájékoztatást nevezett 

tudomásul vette és közölte, hogy a családi rendezvény lebonyolítását megoldják az 

óvodán kívül. Õt, azóta a család részérõl ebben az ügyben senki sem kereste, mely 

miatt értetlenül is állt a Dudás Józsefné képviselõ által tolmácsolt kérés elõtt.   

 

Bukovenszki Józsefné képviselõ  véleménye szerint a polgármester sértõdött, mert 

nem õt keresik ilyen ügyben. Annak pedig az lehet az oka, hogy nem találják 

fogadóidejében, a polgármesteri hivatalban.   

 

Tinyó Ottó polgármester  a felvetésre elmondta, hogy nem érzi magát sértõdöttnek. 

Az természetes dolog, hogy véleménykülönbségek alakulnak ki, és ez is a testületi 

mûködés lényege, ez azonban nem jelenthet személyeskedést.  

A polgármesteri hivatalban soha senkit el nem küldött, még akkor sem, ha nem a 

fogadóidejében kereste. Bárki bármikor megállíthatja az úton, keresheti a lakásán, 

lakástelefonján, senki elõl még soha nem zárkózott el és a jövõben sem kíván.  

Az óvoda és iskola helységeinek intézményi alaptevékenységén túlmenõ 

hasznosítását, úgy vizsgálja felül a képviselõ-testület, a szabályozást úgy módosítsa, 

hogy az  kötelezõ szabályokat tartalmazzon, mérlegelésére lehetõséget ne adjon. 

 

Suga László alpolgármester  véleménye szerint, a 60 éves házassági évforduló 

jelentõs családi esemény, a képviselõ-testület nem zárkózhat el a kérés teljesítése 

elõl. Véleménye szerint a Kastélykert és az óvoda étkezõ helyiségének használatát 

jelentõs családi események lebonyolítására biztosítani kell.  

 

Tinyó Ottó polgármester  tájékoztatja a képviselõket, hogy a jelenlegi konkrét kérés 

arra is irányul, hogy az óvoda konyháján biztosítsák a fõzést és a rendezvény 

alkalmával az étkeztetést.  

Az óvoda konyhája szigorú szabályok szerint mûködõ, elsõsorban intézményi 

étkeztetést biztosító munkahely, ahol csak az ott dolgozók fõzhetnek és hozott 

anyagból, ételt készíteni nem lehet. Az étkeztetéshez, csak annyi és olyan eszközök, 

edényzet áll rendelkezésre, melyek az óvodás és iskolás gyermekek intézményi 

étkezését szolgálják. Kérdés, hogy szabályos-e, szabad-e, intézményen kívüli 

eseményekhez, idegeneknek is használni azokat az eszközöket. Az óvoda, annak 

konyhája nincs felkészülve ilyen események lebonyolítására. Ha a képviselõ-testület 

ezen változtatni akar, ahhoz meg kell teremteni a szükséges személyi és tárgyi 

feltételeket.  

 

Dr. Herczeg Tibor jegyzõ  a polgármesterhez csatlakozva elmondta, hogy az óvodai 

konyha mûködésére szigorú közegészségügyi szabályok vonatkoznak, a konyha a 
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HACCP élelmiszerbiztonsági rendszer szerint mûködik; azoktól eltérni nem lehet, azért 

felelõsséget senki nem vállalhat.  

A konyhában, csak az ott alkalmazott személyek tartózkodhatnak, csak õk 

fõzhetnek, idegenek semmiféleképpen. A konkrét és hasonló családi események 

többsége hétvégén kerül lebonyolításra, akkor tehát el kellene rendelni a konyhai 

dolgozók túlmunkavégzését. Ez egyrészt jelentõs anyagi terhet jelenthet az 

önkormányzatnak, másrészt - tekintettel a dolgozók besorolási bérére - a hétvégi 

túlmunka díjazása esetükben elégtelen lehet. Természetesen szó sem lehet a 

rendezvényt szervezõk részérõl külön �zsebbe juttatott� fizetségrõl, az önkormányzat 

fekete-munkában partner még hallgatólagosan sem lehet.  

Mindenképpen biztosítani kell a megfelelõ számú, elkülöníthetõ evõeszközöket, 

tányérokat, poharakat, melyek csak ezt a célt szolgálnák, ez  pedig újabb jelentõs 

anyagi terhet jelenthet. 

Az önkormányzat ugyanakkor vállalkozási tevékenységet nem végez, az ilyen módon 

szervezett vendéglátás pedig annak minõsülne. Emiatt szükségessé válik a 

vállalkozási tevékenységre vonatkozó szabályok módosítása, amely az adózás 

rendszerében jelentõs változásokat eredményezne.  

A fentieket is figyelembe véve ugyanakkor nem valószínû, hogy fizetõképes kereslet 

lenne ezen szolgáltatásra még akkor sem, ha azt a képviselõ-testület csak a 

költségek felszámításával biztosítaná. 

 

Csorba Tibor képviselõ  javasolta, hogy olyan módon vizsgálja fölül a képviselõ-

testület a szabályozást, hogy az a konyha használatát, az étkeztetést ne biztosítsa. 

Hangsúlyozta, ugyanakkor, hogy az önkormányzatnak ez bevételi forrást is jelenthet.    

 

Tinyó Ottó polgármester  az elhangzottak alapján javasolta, hogy a képviselõ-

testület próbáljon döntést hozni. Hangsúlyozta, hogy a meghozandó új döntés 

mindenkivel szemben alkalmazható közös gondolkozást, közös álláspontot tükrözzön. 

És ezt a közös döntést együtt kell tudni megvédeni, nem pedig egymást támadni.  

 

Dudás Józsefné képviselõ   hozzászólásában kiemelte, hogy a konkrét ügyben 

beteg, idõs emberekrõl van szó, akik életüket a községben dolgozták le. A 30 fõs 

családi rendezvényt nem tudják Kazincbarcikán lebonyolítani. A képviselõknek, az 

önkormányzati dolgozóknak legyen annyi önérzetük, hogy ennek a kérdésnek a 

megoldására törekednek. Mivel a fõzés a jövõre tekintettel nem megoldható, 

Csorbáéknak föl kell ajánlani az alagsor igénybevételét, éltkezési lehetõség nélkül. 

Próbálják máshonnan beszerezni az ételt, a készételt, a szükséges eszközöket vigyék 

be a helyiségbe.  

 

Csiszárik Jánosné képviselõ  elmondta, hogy az iskolában is szerveztek már 

osztálytalálkozót, ahová az azon résztvevõk hidegtálakat rendeltek az étterembõl. Az 

iskolában, ezen rendezvények rendben lezajlottak. Mivel az iskolai helyiségek 

használatára szabály van, ennek alapján ezek az események ott minden további 

nélkül lebonyolíthatók, az étkezés külsõ megoldásával. 

 

Mertusné Varga Katalin képviselõ  megjegyezte, hogy az óvodai rendezvények 

is rendben lezajlottak. Az óvodai konyha is több, jelentõs önkormányzati rendezvényt 

szolgált ki, zokszó nélkül az elmúlt években.  

 



 6 

Tinyó Ottó polgármester  hangsúlyozta, hogy Csorbáék esetében a kérdés az 

étkeztetés biztosítása. Ez esetleg megoldható úgy, hogy az általuk elképzelt 

menühöz, a konyha elvégzi a beszerzést, elkészíti az ételeket és a felmerült költségek 

alapján, kifizetik az étkeztetés árát. Ezt azonban a jövõben másoknak is biztosítani 

kell, így figyelembe kell venni a jegyzõ által elmondottakat. 

 

Csiszárik Jánosné véleménye  szerint szükség van arra, hogy a Szuhakállóban élõk  

az intézményeket sajátjuknak, magukénak érezzék és tudják, hogy az önkormányzat 

törõdik velük. 

 

Tinyó Ottó polgármester  az elhangzottakra reagálva elmondta, hogy az 

önkormányzat részérõl a segítség eddig is adott volt.  Családi rendezvényekhez, 

ünnepségekhez pavilonokat, asztalokat, székeket biztosított az önkormányzat 

jelképes összegért. 

 

Bukovenszki Józsefné képviselõ  véleménye szerint a probléma megoldható 

Csorbáékkal föl kell venni a kapcsolatot. 

 

Dudás Józsefné képviselõ   szerint azonban, ezeket a családi eseményeket az 

iskolában megrendezni nem szabad, arra ideális hely az óvoda alagsora lenne.  

 

Suga László alpolgármester  javasolta, hogy az eseményre az óvoda alagsori 

étkezõ helyiségei, vizes blokkja és a sportudvar igénybe vehetõ legyen az étkeztetés 

és az étkeztetést biztosító eszközök, felszerelések nélkül. 

 

Csiszárik Jánosné képviselõ  javasolta a fizetendõ díj mértékének a 

felülvizsgálatát, legalább 2.000.-Ft-os óradíj megállapítását kérte.  

 

Tinyó Ottó polgármester  az elhangzottak alapján az alábbiak szerint javasolta a 

határozat felülvizsgálatát: 

A Zöld Titkok Kastélyóvodája udvara, alagsori helyisége, kiemelt rendezvényekre 

igénybe vehetõ legyen. Ezekre a rendezvényekre az étkeztetést, az ehhez szükséges 

eszközöket nem lehet a óvodai konyháról biztosítani. 

A bérleti díj összege egész napos rendezvényre az óvoda és iskola esetében is 

40.000.-Ft/nap legyen. A 6 órát meghaladó idõtartamú rendezvény egész naposnak 

minõsül. Egyéb esetekben a bérleti díj összege 2.500.-Ft legyen minden megkezdett 

óra után. A bérleti díjak összege az áfát tartalmazza. 

 

Mertusné Varga Katalin képviselõ  az elhangzottak alapján felvetette, hogy 

meg kellene határozni, hogy mi tartozik a kiemelt rendezvények közé, pl.: lakodalom, 

ballagás stb.  

 

A képviselõ-testület véleménye szerint nem lehet kiemelt rendezvénynek minõsíteni a 

halotti tort, névnapot, születésnapot és egyszerû házassági évfordulót, általános- és 

középiskolai ballagást. 

 

Dr. Herczeg Tibor jegyzõ  felvetésére a képviselõ-testület megfogalmazta a bérleti 

díj mentességek és kedvezmények megállapítását, az alábbiak szerint: 
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50%-os bérleti díj kedvezményben részesül az, aki 50 éves házassági évfordulójának 

ünnepségére, családi rendezvényére kívánja igénybe venni a helyiséget. Az aki 60 

éves házassági évfordulójának illetve a 100 vagy a fölötti születésnapjának 

ünnepségére, családi rendezvényére kívánja igénybe venni a helyiséget, teljes 

díjmentességben részesül. 

 

Mindezek alapján a képviselõ-testület egyhangú (7 igen) szavazással az alábbi 

határozatot hozta: 
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Tárgy: Oktatási intézmények helyiségeinek intézményi 

alaptevékenységen túlmenõ hasznosítása szabályozása 

 

Szuhakálló községi Önkormányzat Képviselõ-testülete, az oktatási 

intézmények helyiségeinek, intézményi alaptevékenységen túlmenõ 

hasznosítása feltételeit az alábbiak szerint szabályozza: 

 

1. A képviselõ-testület 2007. augusztus 7-ével hatályon kívül helyezi a 

tárgyban született 58/2005.(X.27.) sz. Képviselõ-testületi 

határozatot. 

2. A képviselõ-testület az oktatási intézmények ingatlanjai, 

intézményi alaptevékenységen túlmenõ használatának, 

hasznosításának szabályait, a határozat melléklete szerint állapítja 

meg. 

 

Felelõs. polgármester, tagintézmény-vezetõk 

Határidõ: értelemszerûen 

 

 

II. N A P I R E N D 

 

Tárgy: Bányász Fúvószenekarok Országos Találkozójának szuhakállói 

rendezvénye 

Elõterjesztõ:     Tinyó Ottó  

  Polgármester  

 

 

Tinyó Ottó polgármester  tájékoztatja a képviselõ-testületet, hogy a Bányász 

Fúvószenekarok Országos Találkozójának mindig kihelyezett helyszíne volt Szuhakálló, 

melyre az idén is sor kerülhet. 2007. augusztus 26-án az Ajka-Csingeri Borostyán 

Férfikar szerepelni fog a községben. A mûsoruk jellegére és az érdeklõdõk körére 

tekintettel, a fellépés helyszíne a Görög katolikus Templom lesz, közvetlenül a mise 

után 11.00-tól.  

Fellépési díjat nem kell fizetni, körülbelül 30 fõ ebédeztetésérõl kell gondoskodni. 

Csiszárik Jánosné képviselõ  feltétlenül támogatta a napirendi pontban 

elhangzottakat, melyhez a képviselõ-testület tagjai is egyhangúlag társultak.  
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Indítványok, javaslatok  

 

 

Suga László alpolgármester  kérte a képviselõ-testület véleményét, hogy a 

�Virágos rendezett porta� verseny nyilvános eredményhirdetésére, hol, milyen 

formában kerüljön sor; mivel sem augusztus 20-i ünnepség, sem falunap nem kerül 

megrendezésre a községben, pénzügyi okok miatt. 

Tinyó Ottó polgármester  a felvetésre reagálva elmondta, hogy az 

eredményhirdetésre sor kerülhet az augusztus 26-án a templomban, a falu tévé 

adásában, vagy akár a testületi ülés keretei között is.  

A képviselõ-testület egyhangú véleménye az volt, hogy az augusztus 30-ra tervezett 

testületi ülésen, a napirendi pontok tárgyalása elõtt, a verseny gyõzteseinek 

meghívásával kell, az ünnepélyes eredményhirdetést megejteni.  

 

 

Mivel más indítvány, javaslat nem volt, ezt követõen a polgármester a képviselõ-

testület ülését bezárta. 

 

k. m. f. 

 

Tinyó Ottó                   Dr. Herczeg Tibor 

polgármester                   jegyzõ 



 

 

Borsod-Abaúj-Zemplén megye  SZUHAKÁLLÓ  község 

Szuhakálló Községi Önkormányzat 

Képviselõ-testülete 

2007.augusztus 6-án 

megtartott rendkívüli nyílt ülésének: 

 

a./ jegyzõkönyve, 

b./ tárgysorozata, 

c./ határozata: 52 

d./ rendelete:  

T Á R G Y S O R O Z A T : 

 

 

 

Npr. 
Tárgy 

Elõterjesztés módja 

Elõterjesztõ 

 

1. 

Óvodakert használatának, igénybevételének 

engedélyezése 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

2. 

Bányász Fúvószenekarok Országos Találkozójának 

szuhakállói rendezvénye 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

3. 

Az 58/2005. (X.27.) számú képviselõ-testületi 

határozat felülvizsgálata, módosítása 

(Elõterjesztés módja: szóban) 

Tinyó Ottó 

polgármester 

 

 

 

Szuhakálló, 2007. szeptember 6. 

           Dr. Herczeg Tibor 

          jegyzõ 
 

 

 



 

A z  5 2 / 2 0 0 5 . ( X . 2 7 . ) s z á m ú  K é p v i s e lõ - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t  

m e l l é k l e t e  

 

 

Az önkormányzat képviselõ-testülete a tulajdonában lévõ nevelési-oktatási 

intézmények ingatlanjainak, intézményi alaptevékenységen túlmenõ használata, 

hasznosítása szabályait az alábbiak szerint állapítja meg: 

 

1. A Zöld Titkok Kastélyóvodája Tagintézmény ingatlanából az ún. Kastélykert, az 

óvoda épület alagsori étkezõ helyisége, vizesblokkja, kiemelt rendezvényekre 

igénybe vehetõ.  

Nem minõsül kiemelt rendezvénynek: a halotti tor, a névnap, születésnap az 

egyszerû (nem 25; 50 vagy 60 éves) házassági évforduló, az általános- és 

középiskolai ballagás. 

  Az óvoda udvarának, helyiségeinek igénybevétele során, az óvoda 

konyhájáról étkezés nem biztosítható; az étkezéshez kapcsolódó berendezési 

és felszerelési tárgyak, edényzet - az önkormányzat által szervezett 

rendezvények kivételével - az intézmény alaptevékenységén túlmenõen, nem 

használhatók, nem hasznosíthatók. 
 

2. A Gárdonyi Géza Tagiskola tornatermében egésznapos rendezvények közül, 

csak bál rendezhetõ. A tornateremben tartandó bál szervezõi, kezdeményezõi 

szuhakállói lakosok kell hogy legyenek. 

a) A tornaterem alkalmi, vagy sportrendezvényekre � labdajátékok 

kivételével � bérbe adható. 

b) Az iskola épületében vásárok, árusítások nem tarthatók, bemutató 

rendezvények csak tantermekben vagy egyéb helyiségekben 

rendezhetõk. 

c) A termek berendezésérõl a szervezõnek kell gondoskodnia.  
 

3. Az oktatási intézmények, intézményi alaptevékenységen túlmenõ 

hasznosítását, az érintett tagintézmény-vezetõvel egyeztetve, annak 

hozzájárulásával a polgármester engedélyezheti, mint a tulajdonosi jogok 

gyakorlójának képviselõje. 

 Valamennyi felsorolt esetben, az oktatási intézmények intézményi 

alaptevékenységen túlmenõ hasznosítására, annak engedélyezésére csak 

akkor van lehetõség, ha az nem akadályozza, vagy korlátozza az intézményi 

alaptevékenység ellátását.  

 A helyiségek hasznosításáról bérleti szerzõdést kell kötni, melyben a helyiség 

használatának, a kár- és veszély viselés felelõsségének valamennyi kérdését 

szabályozni kell. 

 Az oktatási intézmények helyiségeinek igénybevételét, az önkormányzat által 

szervezett rendezvények esetében az érintett tagintézmény-vezetõvel 

egyeztetni kell. 
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4. Az intézmények helyiség használatáért fizetendõ díj: 

a) Az egész napos rendezvények esetén az óvoda alagsori étkezõ helyiségének 

és az iskola tornatermének bérleti díja 40.000 Ft/alkalom, azzal, hogy 6 órát meghaladó 

mértékû igénybevétel egész naposnak minõsül.  

b) Egyéb esetekben a bérleti díj összege 2.500.-Ft, minden megkezdett óra 

után.  

c) A bérleti díjak összege az áfát tartalmazza. 

A bérleti díj magában foglalja a szükséges bútorzat (asztalok, padok esetleg 

székek) és az intézmény legalább egy dolgozója folyamatos jelenlétének 

költségeit.  

d) 50%-os bérleti díj kedvezményben részesül az, aki 50 éves házassági 

évfordulójának ünnepségére, családi rendezvényére kívánja igénybe venni a 

helyiséget. Az aki 60 éves házassági évfordulójának illetve a 100 vagy a fölötti 

születésnapjának ünnepségére, családi rendezvényére kívánja igénybe venni a 

helyiséget, teljes díjmentességben részesül. 

 


